



Las Vegas–Antelope Canyon–Grand Canyon–Las Vegas 10 Day (FAC2-2019)

-- (Code : FAC2-2019)

Start Date	Every Tuesday, Wednesday, Thursday Arrival : San Francisco (Pick Up) Departure : Los Angeles (Drop Off) / Las Vegas (Self Departure) * Wednesday Group and Thursday Group are only limited to Los Angeles Drop Off				
Type	½ Person Shared Room	3 People Shared Room	4 People Shared Room	Single Room Additional Fee	Shared Room Additional Fee
Price	\$968.00	\$70.00	\$588.00	\$360.00	\$0.00

Itinerary Overview

The following itinerary is for references only. The final itinerary may be subjected to changes. Please wait for official notice for confirmation.

Day 1	<p>Home - SFO</p> <p>SFO Airport Pick up</p> <p>Free Pick up: 12pm-10:30pm</p> <p>Surcharge \$80: 10:31pm-11:59pm (Limited 5 passengers)</p> <p>Pick up location:</p> <p>Domestic Airlines: Level 1 Courtyard 4</p> <p>International Airlines: International Terminal Bus Courtyard G</p>
-------	--

Mandatory service fee \$5/per person

Accommodation: Comfort Inn & Suites Newark or similar

Day 2

UC Berkeley

Madame Tussauds/Exploratorium - San Francisco City Tour

We visit the campus of UC Berkeley in the morning. Faculty, alumni and staffs of Berkeley have won 72 Nobel Prizes. From the nostalgic campus, Golden Gate Bridge and Golden Gate Straight can both be seen! Afterwards we drive to San Francisco, home to over 50 rolling hills and surrounded by water on 3 sides. We visit the Golden Gate Bridge, Lombard Street, Palace of Fine Arts, and Fisherman's Wharf. Here you can take an optional cruise on the San Francisco Bay (own expense) and explore the Madame Tussaud. You may take an in-depth city tour at your own cost this afternoon. Stay overnight in Central California.

Accommodation: Days Inn Merced or similar

Day 3

Yosemite National Park - Los Angeles

In the morning we'll depart from the hotel towards Yosemite National Park. Giant trees, mountains and sparkling streams and lakes, glaciers-carved canyons, all these unique features make up Yosemite. Take a walk in the woods and enjoy the fresh forest air. In the evening we'll return to Los Angeles.

(For safety purpose, in case of ice and snow in Yosemite National Park, we reserve rights to change the itinerary of the day: instead of Yosemite, we visit Solvang and Santa Barbara.)

Accommodation: Holiday Inn El Monte or similar

Day 4

Optional Activity (Pick 1)

Description : 1. Universal Studio Hollywood 1 Day Tour (US) Adult120 , Children 115

2. Disneyland 1 Day (DL) Adult 130 , Children125

3. Disney Adventure California Park 1 Day (DA) Adult 130 , Children 125

4. San Diego SeaWorld 1 Day (SW) Adult 100 , Children 95

5. San Diego 1 Day: USS Midway + Bay Cruise + Historical Site (SD) Adult 80 , Children 75

6. Desert Hill Outlet 1 Day (PS) Adult 45 , Children 40

7. Pacific Aquarium—Battleship Iowa Museum1 Day (WW) Adult 100 , Children 95

8. Lego land California theme Park (LG) 4/1-8/31 出団 Adult 100 , Children 95

9. Los Angeles Popular Scenic Site (IC) Adult 55 , Children 50

10. Los Angeles City Tour(CT) Adult 45 , Children 40

Accommodation : Holiday Inn El Monte similar

Day 5

Optional Activity (Pick 1)

Description : 1. Universal Studio Hollywood 1 Day Tour (US) Adult120 , Children 115

2. Disneyland 1 Day (DL) Adult 130 , Children125

3. Disney Adventure California Park 1 Day (DA) Adult 130 , Children 125

4. San Diego SeaWorld 1 Day (SW) Adult 100 , Children 95

5. San Diego 1 Day: USS Midway + Bay Cruise + Historical Site (SD) Adult 80 , Children 75

6. Desert Hill Outlet 1 Day (PS) Adult 45 , Children 40

7. Pacific Aquarium—Battleship Iowa Museum1 Day (WW) Adult 100 , Children 95

	<p>8. Lego land California theme Park (LG) 4/1-8/31 出团 Adult 100 , Children 95</p> <p>9. Los Angeles Popular Scenic Site (IC) Adult 55 , Children 50</p> <p>10. Los Angeles City Tour(CT) Adult 45 , Children 40</p> <p>Accommodation : Holiday Inn El Monte similar</p>
<p>Day 6</p>	<p>Los Angeles - Las Vegas - St George</p> <p>Depart from Los Angeles in the morning, travel across San Bernardino National Forest and enter Mojave Desert. Enjoy the unique landscape decorated by Joshua Trees. We make a brief stop in Las Vegas in the afternoon and stay overnight in St. George Utah. (Passengers that join the tour from Las Vegas, please meet our tour guide by the escalator on the second floor of Skyrise Tower of Circus Circus Hotel Casino)</p> <p>Accommodation : Red Lion St George or similar</p>
<p>Day 7</p>	<p>Lake Powell - Antelope Canyon - Horseshoe Bend - Glen Canyon Dam (trainic</p> <p>In the Morning, taking a boat tour of North America's second largest man-made lake - Lake Powell. Traveling across the Antelope Canyon and Horseshoe Bend, which is one of the world's t ten photography site. And then went to Glen Canyon Dam.</p> <p>Accommodation Bryce View Lodge or similar</p>
<p>Day 8</p>	<p>Bryce Canyon National Park - Zion National Park - Las Vegas</p> <p>Enjoy a scenic morning ride to Bryce Canyon National Park this morning, an amphitheatre of pinnacles, spires, bridges and mesas preserved in the beautiful reddish-orange colored sandstone, located over 8,000 feet above sea level! First-timers are always astonished by the impressive view of Bryce. Dense woods, gurgling streams, pink rocks, winding paths and ritual places of Indians are the wonders make up Zion National Park. Look through the giant</p>

windows on the tunnel wall, and enjoy the panoramic view of Zion Mountains. Stay overnight in Las Vegas. You may take a night tour of Vegas on your own expense.

Accommodation : Circus Circus Hotel Las Vegas or similar

Las Vegas - Hoover Dam - Grand Canyon West - Las Vegas

Drive to Hoover Dam in the morning, sightsee this largest and tallest concrete structure of its time. Visit the dam and overlook North America's largest artificial lake - Lake Mead. Then, travel to one of the most famous 7 natural wonders in the world - the Grand Canyon! admission fee is mandatory:

West Rim (Skywalk): Over eons, the Colorado River and erosion have sculpted this amazing landscape. Grand Canyon west rim belongs to Indian Reservation. The group will take the designated park shuttle to enter the canyon. Upon arriving in the terminal, you may take the helicopter ride and sightseeing boat tour (Optional), in order to feel the canyon and Colorado River from different perspective and explore the true beauty of the Grand Canyon. Afterwards, you may take the park shuttle to the next sightseeing spots, Eagle Point and Guano Point. At Eagle Point, you may take an optional visit to the "Skywalk", which is the new gigantic construction built on the very edge of the Grand Canyon West Rim. The group will return to Las Vegas in the evening. You may watch the world's renowned show at your own cost (optional).

Customers who participate in this trip should pay the west canyon entrance fee\$90 (lunch included)

Accommodation : Circus Circus Hotel Las Vegas or similar

Day 9

Day 10

Ethel M Chocolate Factory/Botanical Cactus Gardens - Outlets Center - Los Angeles

In the morning, visit Ethel M Chocolate Factory and Botanical Cactus Gardens outside of The Strip. You can see chocolates being made, sample gourmet treats and meander through the maze of paths at the Botanical Cactus Gardens at no charge. Be sure to sample a piece of fresh made chocolate! After having lunch in Las Vegas, the group heads back to Los Angeles. Stop by Outlets Center for short rest before continuing to Los Angeles. Arrive in Los Angeles

*please schedule your departure flight after 9:30p.m for U.S domestic flights or after 10:30p.m for International flights.

Please order 2:00PM after the flight leaves Las Vegas, does not include the delivery service

接客地点

Time	Location
	Location : San Francisco International Airport (SFO) Address : 780 S Airport Blvd San Francisco, CA 94128
	Location : Self Check in (no SFO pick up) Address :

费用说明

费用包含	1.交通：专业旅游用车（含商业保险）； 2.住宿：美国当地品牌酒店（境外酒店均不挂星）； 3.导游：当地专业中英双语导游。
费用不含	1. 全程餐费（行程中注明的赠送及包餐行程除外）； 2. 当地导游地接服务费（每人每天 10 美元），接机 5 美元/人； ★根据国际惯例，客人在境外旅游过程中必须支付当地司陪人员服务费，客人的赞扬和肯定是司

陪人员努力提升服务品质的动力；

3. 如行程安排中有加州主题项目，主题项目费用为必付，请在下单时选择；

4. 护照及签证费；

5. 出入境个人物品海关征税，超重行李的托运费、保管费，酒店内洗衣、理发、电话、传真、收费电视、饮品、烟酒等一切私人消费；

6. 司机导游及交通工具超时工作费用；

7. 因交通延阻、罢工、天气、飞机机器故障、航班取消或更改时间等不可抗力原因所引致的额外费用；

8. 机票加税费以及起始地到出发机场往返交通费；

9. 旅途中的自费项目；

10. 行程中的必付项目；

11. 必付项目\$30：包含布莱斯、锡安、包伟湖及燃油附加费

12. 费用包含中未列出的其他费用。

Optional Self Pay

Item	Description
Mandatory Service Fee\$10/person/day	Mandatory service fee \$10 per day per person
SFB Mandatory Fee \$45	\$45 (Age 3+) Ticket Included : U.C Berkley , Yosemite , Madame Tussauds Wax Museum & Adventure Hall(Pick One) , Transportation Fee.
AC Mandatory Fee \$30	Included : Bryce + Zion + Lake Powell + Transportation Fee
Grand Canyon(South Rim)+Transportation Fee+Meal \$90	Grand Canyon South Rim One Day Tour \$90

Las Vegas Independent Travel \$30	Las Vegas Independent Travel\$30
Grand Canyon West Ticket + Transportation Fee + Meal Fee \$90	Age 2 +
Grand Canyon West Airplane Tour \$129	Age 2+
Grand Canyon West Helicopter Tour \$169	Age 2+
Grand Canyon Skywalk Tickets \$25	Age 2 +
Grand Canyon West Helicopter + Cruise \$230	Age 2 +
Antelope Canyon \$48	Adult \$48 , Children Age 7~12 \$28
Lake Powell Cruise \$50	Adult \$50 , Children Age 5-10 \$40
San Francisco Cruise(90mins) \$42	
San Francisco in depth \$35	Same as the cost of the seat
Monterey Bay Aquarium \$50	Children Age 3~12
Las Vegas Night Tour \$35	Same as the cost of the seat
Las Vegas Night Tour + Ferris Wheel \$75	Adult \$75, Children 4~12 \$60
Cirque du Soleil- Beatles Love \$133	Age 5 +
Grand Canyon(South Rim)+Transportation Fee + Meal \$90(Optional)	Grand Canyon South Rim One Day Tour \$90

Cirque du Soleil - KA \$126	Age 5 +
Cirque du Soleil-MindFreak \$110	Age 5 +
Adult Show- Fantasy \$70	Age 18 +
Cirque du Soleil Zumanity \$95	Age18 +
Cirque du Soleil - O \$237	Age 5+
David Copperfield \$160	Age 5+
Blue Man \$133	All Ages

预定须知

温馨提示

1. Please arrange for your flight to depart at 9:30pm (US domestic flight) or 10:30pm (international flight) on the last day of your journey.

请安排您的航班在您结束旅程的最后一天於晚上 9:30pm(美国国内航班)或 10:30pm(国际航班)以后离开；

2. 由於出发日期不同，行程的前后顺序会有调整，最终行程以海鸥假期的确认单为准；

3. 门票价格会因季节调整，以当日景点价格为准；

4. 景点会因季节性、交通状况，做出相应顺序调整。

参团须知

*请确认携带旅行证件，请在参团及酒店入住时出示海鸥假期行程确认单；

*如遇特殊情况，本公司保留调整行程和酒店的权利；

*酒店的入住时间都是 15:00 以后，房间皆为「非吸烟」房，在房间内吸烟会被罚款\$250 以上；

*每个房间最多安排两张床 (Full size) ，如需加床请自行向酒店前台查询，加床费用自理；

* Mandatory Service Fee \$10 per person/day ,Pick Up Fee \$5 per person for each pick up

*美西团出发前 4-7 天内取消或更改行程，罚款团费的 50%；出发前 3 天内 (限工作日) 或旅行中途因各种原因取消者，需支付全额费用，不得要求退款或改期。

*所有享受买二送一及特价优惠的订单，如果在出团前3天内（工作日）取消一人，2-4天团罚款\$50，5天以上团罚款\$100；如果参团日有人不出现，2-4天团罚款\$100，5天以上团罚款\$200，由参团人支付，如果客人拒付海鸥假期有权终止服务。